
Protokoll fört vid Föreningen Sydöstra Uppsalas årsmöte torsdagen den 
29 februari,  Sävja kulturcentrum. 

 

1. Årsmötet öppnas.  Lilianne A-son Zetterberg hälsade alla välkomna och öppnade därmed 

årsmötet. 

2.  Val av ordförande och sekreterare för mötet. Till ordförande valdes Marguerite Sjöström och till 

sekreterare valdes Lilianne A Zetterberg. 

3.  Mötets stadgeenliga utlysande. Svaret på den frågan var  “Ja“. 

4.  Val av två justeringspersoner.  Till justerare valdes Aase Skotte och Christer Lydig 

5. Styrelsens verksamhetsberättelse för år 2023. Eva Jonsson berättade med hjälp av text på 

bildskärm om alla de aktiviteter som föreningen varit aktiv i. Bland annat kan nämnas: insändare i 

UNT och i sociala medier, debattkvällar med politiker, intervju med P4 Uppland, insända yttranden 

i olika frågor som berör föreningen, möte med byggbolag och tjänstemän på kommunens 

planritningskontor. 

6. Ekonomisk berättelse.  Då föreningen inte har någon medlemsavgift så består de pengar som 

föreningen handhar helt och hållet från pengar som folk har skänkt. Bidragen som inkom under år 

2023 var 6250 kronor och utgifterna under samma år var 6255 kronor. Vid årsskiftet, 31 december 

2023, hade föreningen 895 kr i kassan.  Kostnaderna som föreningen har är framförallt till flygblad, 

informationsbrev och hemsida. 

7. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen.  Svaret på frågan var “Ja“. 

8.  Val  Ordförande:  Marguerite har ett år kver på sitt mandat som är två år. 

 Vice ordförande:  Eva Jonsson valdes för 1 år. 

 Styrelseledamöter:  Aase Skotte och Synnöve Bergman var nya och valdes båda som 

ledamöter på 1 år. Därutöver valdes om igen Roland Westman och Lilianne A Zetterberg som 

ledamöter på 1 år.   

9.  Behandling av motioner.  Inga motioner har inkommit. 

10.  Övriga frågor. a) Här diskuterdes olika ämnen, däribland “Bygderåd“, något som kommunen 

föreslagit och där styrelsens kunskap är låg.  För att föreningen ska förstå innebörden i detta 

begrepp så erbjöd sig Cecilia Viklander att informera sig om saken och därefter beskriva för 

styrelsen vilka  konsekvenser en anslutning till detta råd är. b) Den planerade bron som nu skall 

granskas av Mark- och miljödomstolen.  c) Därutöver presenterades de små ändringar som gjorts i 

stadgarna. I våra stadgar har några ord tillagts så att vi kan yttra oss i fler remisser som kommunen 

delger föreningar. Vilka ord som ändrats presenterades på bildskärmen under mötet. Mötet fastslog 

dessa efter att de i ett tidigare extra styrelsemöte godtagits. 

11.  Mötet avslutades. 

 

Uppsala den 3 mars 2024 

………………………………………………………….. 

Lilianne Abramsson Zetterberg, sekreterare 

 

………………………………….  …………………………………………. 

‚Christer Lydig, justeringsman  Aase Skotte, justeringskvinna  


